
Fra: Sara Sekkingstad
Sendt: mandag 8. august 2022 11:25
Til: Postmottak Alver
Emne: VS: Spørsmål vedrørende drikkevatn
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Fra: arild@aasegarden.no<arild@aasegarden.no>
Sendt:måndag 13. juni 2022 17:52
Til: Sara Sekkingstad <sara.sekkingstad@alver.kommune.no>
Emne: VS: Spørsmål vedrørende drikkevatn

Fra: arild@aasegarden.no<arild@aasegarden.no>
Sendt:onsdag 26. januar 2022 13:22
Til:'Per Sveinar Morsund' <per.sveinar.morsund@alver.kommune.no>
Emne: SV: Spørsmål vedrørende drikkevatn

Hei kan du sende meg fagleg bekreftelse på at det ikkje er forureinsing frå prosjektet som gjer at
drikkevatnet er brunt og fult av finpartikler og jern og litt forhøya e.coli bakterier. Eg har andre
opplysninger vedrørande funna som tilseier at skogsarbeid med oppkjøring av jord og fjerninga av skog,
tilfører avrenninga større konsentrasjon av e.coli enn om normal avrenning i skogsområdet. Det er derfor
at det er gjort vilkår mot avrenning til Langavatnet i dette prosjektet frå fylket.
Er det i så fall riktig at eg skal forsyne husdyr og folk med brunt vatn som eg ikkje får rensa, under dette
prosjektet til Isdal felles. Er det riktig at miljø og tilsyn skal sjå på at vilkåra for prosjektet ikkje vert fulgt,
etter utallige bekymringsmeldingar og varsla avrenning frå veg og skogsarbeid.

Du begynner ditt arbeid i feil ende. Stopp avrenninga og varsle meg når avrenning er stoppa og ført
andre veger. Då kan eg kontrollere drikkevatnet slik som før. No har eg ikkje mulighet til å gjere dette,
sidan avrenninga frå Isdal prosjektet stadig foregår uten at det vert gjort tiltak.

Når blir det befaring?

Mvh
Arild Aase
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Fra: Per Sveinar Morsund <per.sveinar.morsund@alver.kommune.no> 
Sendt: onsdag 26. januar 2022 13:08
Til: arild@aasegarden.no
Emne: Spørsmål vedrørende drikkevatn
 
Ok, 
Som nevnt på telefon viser ikkje vannprøvene spor av noko som tyder på forureinsa masser, etter kva eg 
har forstått. Spor av e.coli som ikkje skal forekomme i drikkevann har nok andre årsaker enn det 
pågåande arbeidet med landbruksvegen.
 
Elles fint om du får sendt inn informasjonen eg har etterspurt, då dette vil være naudsynt for å kunne 
vurdere ein før/etter situasjon.
 
Per Sveinar Morsund | Rådgjevar Miljø & Tilsyn

Telefon: 56 37 54 66 / 41 66 85 92 

 
 
 
 

Fra: arild@aasegarden.no <arild@aasegarden.no> 
Sendt: onsdag 26. januar 2022 12:57
Til: Per Sveinar Morsund <per.sveinar.morsund@alver.kommune.no>
Emne: SV: Spørsmål vedrørende drikkevatn
 
Hei 
Det er lenge sidan eg fekk denne vannprøven som Hans Kristian Dolmen tok.
 
Mvh
Arild Aase
 

Fra: Per Sveinar Morsund <per.sveinar.morsund@alver.kommune.no> 
Sendt: tirsdag 18. januar 2022 11:44
Til: arild@aasegarden.no
Emne: Spørsmål vedrørende drikkevatn
 
Hei, 
Vedlagt er vannprøve som vart teken.
 
Det vil hjelpe oss å analysere resultatet om du kan sende inn vannprøver som er tekne før arbeidet vart 
sett i gang slik eg etterspurte på sms.
Vi ynskjer også informasjon om korleis drikkevatnet vert henta. Om det er brønn, korleis denne er 
utforma etc..
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Er det andre eigedommar du leverer vann til? Eller er vann «kun» til eige bruk? Presiserer at under eige 
bruk meiner eg også dyr og eventuelle besøkende på gården i forbindelse med driften.
 
Eg har vore i kontakt med mattilsynet som ikkje finn vatnet registrert i deira register.  Dei sa også at viss 
du har eit saksnummer eller kvittering på registrering der, kan det hjelpe til å søke opp informasjon 
derifrå. 
 
Så akkurat no forsøker eg å samle informasjon i saka som du ser, og om du har noko av det eg etterspør 
vil det være fint om du kan sende det.
 
Per Sveinar Morsund | Rådgjevar Miljø & Tilsyn

Telefon: 56 37 54 66 / 41 66 85 92 

 
 
 


